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Protokół nr XXI 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

oraz Komisją Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Posiedzenie w dniu 22 czerwca 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji ds. Wsi. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia – Ludmiła 

Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Jacek 

Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, Sekretarz Gminy Marek Radom, Skarbnik Gminy Prudnik 

Jadwiga Zielińska, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Architekt Jerzy 

Stępień. 

 

Przed przystąpieniem do porządku obrad Naczelnik Wydziału Gminne Centrum 

Reagowania i Porządku Publicznego Mirosław Banaś zwrócił się zarówno do radnych jak i 

do sołtysów z apelem, aby wobec panującego zagrożenia powodziowego monitorowali stan 

wód w rzekach na terenach swoich sołectw.  

 

Burmistrz odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. Wyraził zdanie, że planując inwestycje 

należy większą wagę przywiązywać do czyszczenia rowów melioracyjnych, przepustów oraz 

szeroko pojętych inwestycji mających na celu zabezpieczenie mieszkańców.  

 

Sołtys Szybowic Damian Szepelawy poruszył problem zaorania przez rolnika rowu przed 

kilkoma laty, który pomimo interwencji ze strony Urzędu nie doprowadził rowu do stanu 

pierwotnego. Zasugerował, aby w Urzędzie powstała jednostka windykacji, które będzie 

kontrolować takie kwestie.  

Burmistrz oznajmił, że nie może ponosić odpowiedzialności za to, co działo się wcześniej. 

Zapewnił jednak, że jeśli zostanie mu zgłoszony przypadek zniszczenia drogi podejdzie do 

tematu z całą surowością. 

 

2. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2019 (druk nr 481) 

Raport o stanie Gminy Prudnik za rok 2019 (druk nr 481) omówił Burmistrz Grzegorz 

Zawiślak. Poinformował, że raport o stanie Gminy Prudnik za rok 2019 został  przygotowany 

w całości przez pracowników urzędu. W tamtym roku w części raport stworzony był przez 

firmę zewnętrzną, jednak w tym roku uznano, że jest to zbędne. Burmistrz dodał, że  

w raporcie mogą znaleźć się drobne błędy, jednak nie mają one wpływu na merytorykę i 

rzetelność raportu. Grzegorz Zawiślak oznajmił, że pomimo pojawiających się trudności w 

ubiegłym roku budżet za 2019 rok został zrealizowany na bardzo wysokim poziomie, a 

postawione zadania w większości są wykonane. Raport poza rzeczami pozytywnymi określa 

również aspekty, które nie są komfortowe, czyli wszystkie sytuacje które wpłynęły na kształt 

zeszłorocznego i obecnego budżetu. Burmistrz oznajmił, że poziom inwestycji 

zrealizowanych za rok 2019 jest bardzo wysoki. Raport przedstawia zakres działań 

podejmowanych w roku ubiegłym. Burmistrz dodał, że w przyszłości będzie dążył do tego, 

aby deficyt był coraz mniejszy. Oznajmił, że czas zacząć zaciskać pasa i zacząć żyć z tego co 

jest, a nie na kredyt. Oczywiście niektóre działania trudno będzie wykonać bez kredytów, 

jednak muszą być to działania dążące do poprawy bezpieczeństwa, do zabezpieczenia 

infrastruktury, pod przygotowanie strefy ekonomicznej. Rozmowy z inwestorami trwają od 

dwóch lat, a firmy, które przyjeżdżają są zadowolone z oferowanych terenów, jednak trzeba 

wykonać kilka kroków, które zapewnią większy obszar inwestycyjny.  Burmistrz podkreślił, 

że wykonanie budżetu za rok 2019 jest na dobrym poziomie, uzyskał pozytywna opinię RIO. 
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Dodał, że najważniejszymi aspektami dla niego jest dbałość i środowisko, infrastruktura i 

miejsca pracy.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska odniosła się do informacji dotyczącej 

subwencji oświatowej oraz wydatków na oświat. Zapytała gdzie ujęte są kwoty przeznaczone 

na płace dla nauczycieli? 

Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska oznajmiła, że wynagrodzenia nauczycieli nie są w 

raporcie wyszczególnione. Są zawarte razem z kosztami związanymi z całą obsługą około 

oświatową.  

Burmistrz wyjaśnił, że cała kwota, która poniesiona została na oświatę wynika również z 

faktu utrzymania miejsc pracy dla wszystkich nauczycieli w czasie wygaszania gimnazjów.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska oznajmiła, że raport o stanie Gminy jest bardzo 

solidnie wykonany, dodała, że z chęcią zapoznała się z jego treścią.  

Burmistrz przedstawił planowane inwestycje w placówkach oświatowych jak np. budowa 

windy w Szkole Podstawowej nr 3 oraz wymiana instalacji elektrycznej w Przedszkolu nr 7. 

Dodał tez, że cały czas nurtuje brak dodatkowego oddziału żłobkowego. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień wyraziła zdanie, że raport o stanie gminy w połączeniu 

ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu pokazuje obraz intensywnej pracy gminy i 

zabiegów, które zmierzają do tego, aby w gminie żyło się lepiej. Radna poruszyła również 

kwestię planów przebudowy dworca autobusowego oraz przywrócenia niektórych połączeń 

chociażby do Wrocławia. 

Burmistrz oznajmił, że zadaniem własnym gminy jest zapewnienie transportu wewnętrznego. 

Jeśli chodzi o połącznie z innymi miastami to gmina może tylko lobbować u prywatnych 

przewoźników, aby takie połączenia zostały przywrócone. W dobie pandemii pewne kursy 

zostały wstrzymane. W obecnej chwili trudno powiedzieć jak sytuacja będzie rozwijać się w 

najbliższej przyszłości. Pandemia prowadziła dużo ograniczeń, szkoły oraz uczelnie wyższe 

zostały zamknięte, a trzeba zaznaczyć, że pewne kursy planowane były głównie pod kątem 

uczniów i studentów. Odnośnie zmiany koncepcji przebudowy dworca Burmistrz zaznaczył, 

że nie kierował się tu kwotą wykonania inwestycji, ale późniejszym kosztem utrzymania  

i eksploatacji obiektu.  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Andrzej Gajewski stwierdził, że 

martwi go wzrost zadłużenia gminy, jednak pociesza radykalny spadek strat w ZUK-u. Dodał, 

że ma nadzieję, że podejmowane uchwały wpłynął pozytywnie na strukturę ZUK-u i ulepszą 

działanie spółki.  

Burmistrz wyjaśnił, że deficyt, który się pojawił jest pokłosiem  spełnienia zapewnień 

dokończenia inwestycji, które rozpoczęły się w poprzednich kadencjach. Na wiele inwestycji 

udało się pozyskać dofinansowanie z zewnątrz, jednak częściowo również musiały być one 

sfinansowane przy pomocy kredytów. 

Radny Ryszard Czeczel podsumował, że Burmistrz jest dobrym gospodarzem co widać w 

zrealizowanych zadaniach oraz decyzjach podejmowanych w tak trudnym czasie jakim jest 

obecny stan pandemii. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2019 (druk nr 481) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 
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Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1): 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1): 

Stanisław Mięczakowski,  

 

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania: 

a) z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

Gminy Prudnik za 2019 rok oraz z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury za 2019 rok - sprawozdanie przekazane Radnym w miesiącu marcu 2020 r. (druk nr 

483) 
Informację zawartą w druku nr 483 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Przewodniczący Komisji zwrócili się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi lub pytania do 

przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2019 rok oraz z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2019 rok -sprawozdanie przekazane Radnym  

w miesiącu marcu 2020 r. (druk nr 483) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  
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NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

b) finansowego Gminy Prudnik za 2019 rok (druk nr 485) 

Informację zawartą w druku nr 485 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Przewodniczący Komisji zwrócili się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi lub pytania do 

przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 2019 rok (druk nr 485) kolejno 

przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

  

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

4. Gospodarka finansowa: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 490) 

Projekt uchwały druk nr 490 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Przewodniczący Komisji zwrócili się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi lub pytania do 

przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 490) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 
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NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 491) 

Projekt uchwały druk nr 491 omówiła Skarbnik Jadwiga Zielińska. 

Przewodniczący Komisji zwrócili się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi lub pytania do 

przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 491) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 492) 

Projekt uchwały druk nr 492 omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze bezprzetargowej części działki nr 2643/3, 

położonej przy ul. Legionów w Prudniku. 

Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika teren ujęty 

jest na planie zagospodarowania symbolem 21K - tereny parkingów. 

O nabycie gruntu ubiegają się właściciele nieruchomości oznaczonej na mapie nr 5 - obręb 

Prudnik - numerem pomiarowym 2612/3, która przylega do gruntu stanowiącego przedmiot 

zbycia, w celu poprawy warunków zagospodarowania tej nieruchomości. 

Grunt będący przedmiotem uchwały nie może być zagospodarowany jako odrębna 

nieruchomość - działka budowlana, zgodnie z art. 4 pkt 3a ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, ponieważ jej wielkość nie jest normatywna. 

Sprzedaż właścicielom działki nr 2612/3 pasa gruntu o pow. 0,0050 ha, będącego 

przedmiotem uchwały, umożliwi prawidłowe korzystanie z budynku, którym zabudowana jest 

ta nieruchomość. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 492) kolejno 

przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 
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Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 493) 

Projekt uchwały druk nr 493 omówiła Naczelnik Wydziału Dorota Szmulik.  

Przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż nieruchomości zabudowanej, położonej  

w Prudniku przy        ul. Włoskiej 4, oznaczonej w rejestrze gruntów i budynków jako działka 

nr 2566/3, mapa nr 5, obręb Prudnik. 

Działka położona jest na terenie byłej jednostki wojskowej, oznaczona w planie 

zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej - ul. Dąbrowskiego  

w Prudniku, symbolem "38MZ.MW.A.U" - tereny na których obiekty adaptuje się na cele 

mieszkaniowe, administracji lub usług. Teren działki nr 2566/3 objęty jest ochroną 

konserwatorską. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 493) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 494) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej,  na okres 10 lat, nieruchomości zabudowanej 

budynkiem niemieszkalnym położonym przy ul. Ks. Skowrońskiego 13 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu. 

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje nieruchomość od 1990 roku. Nie posiada zaległości z 

tytułu czynszu dzierżawnego. Budynek został wybudowany przez dzierżawcę w trakcie 

trwania umowy dzierżawy z własnych środków na podstawie pozwolenia na budowę. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 494) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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d) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 495) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Prężyńskiej 20 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2019 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

garażem blaszanym. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 495) kolejno przez: 

  

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 496) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Parkowej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2014 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 
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użytkowany w części na cele handlowe a w pozostałej części przeznaczony jest na cele 

prowadzenia ogródka przydomowego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 496) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 497) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Młyńskiej 39 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

komórką gospodarczą. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 497) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kolejowej  w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2011 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje w części 

teren pod komórką gospodarczą oraz w części przeznaczony jest na cele prowadzenia ogródka 

przydomowego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 
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BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 499) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Grunwaldzkiej 9-11-13 w Prudniku na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2014 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt przeznaczony jest na 

cele prowadzenia ogródka przydomowego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 499) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 500) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kwiatowej 5 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt przeznaczony jest na 

cele prowadzenia ogródka przydomowego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 500) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 501) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Szybowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2011 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt przeznaczony jest na 

cele rolne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 501) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii elektromobilności Gminy Prudnik" (druk 

nr 502) 
W dniu 3 września 2019 r Gmina Prudnik zawarła z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie umowę nr 311/2019/Wn - 08 /OA- IO/D  

w ramach której dofinansowane będzie przedsięwzięcie polegające na opracowaniu 

dokumentu pn „Strategia elektromobilności Gminy Prudnik” w ramach programu 

priorytetowego „GEPARD II transport niskoemisyjny Część 2) Strategia rozwoju 

elektromobilności”. 

Zgodnie z zawarta umową Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

sfinansuje do 100% kosztów kwalifikowanych opracowania w/w dokumentu, które w wyniku 

przeprowadzonej procedury związanej z wyłonieniem wykonawcy Strategii zostały ustalone 

w wysokości 18 898,95 złotych brutto. 

„Strategia elektromobilności Gminy Prudnik” jest kompleksowym dokumentem 

zawierającym analizę możliwych i planowanych działań jakie należy podjąć, aby przyczynić 

się do realizacji zobowiązań i celów określonych w ustawie o elektromobilności i paliwach 

alternatywnych oraz Planie Rozwoju Elektromobilności w Polsce.  

Mając na względzie obserwowaną tendencję rozwoju elektromobilności oraz znaczenie tegoż 

zagadnienia w dokumentach programowych UE na przyszłą perspektywę finansową 

spodziewać należy się, iż w procesie ubiegania się o środki finansowe np. na zakup taboru 

niskoemisyjnego (elektrycznego) przyszły beneficjent będzie musiał wykazać się zgodnością 

planowanego przedsięwzięcia właśnie z dokumentem planistyczno-strategicznym jakim będą 

np. „Strategie rozwoju elektromobilności” odnoszące się do danej jednostki samorządu 

terytorialnego.     

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii elektromobilności Gminy Prudnik" (druk nr 

502) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 
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Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 503) 

Projekt uchwały druk nr 503 omówił Architekt Jerzy Stępień. 

Po zapoznaniu się z nowymi wnioskami w sprawie zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Prudnika 

Burmistrz podjął inicjatywę sporządzenia uchwały  o przystąpieniu do nowej edycji planu 

miejscowego. Wnioski złożone zostały przez właścicieli poszczególnych terenów oraz 

gminną spółkę ZEC.  

1. Teren na załączniku nr 1 po byłym Zakładzie Gazowniczym przy ul. Nyskiej - 

proponowane zmiany na tereny usług i mieszkalnictwa wielorodzinnego. 

2. Teren na załączniku nr 2 - tereny zieleni izolacyjnej proponowana zmiana na tereny 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z usługami. 

3. Teren na załączniku nr 3 - teren B 53 U zmniejszenie intensywności zabudowy, na ul. K. 

Miarki 1 tereny mieszkalnictwa jednorodzinnego wprowadzić dodatkowo usługi / mechanika 

samochodowa/. 

4. Teren na załączniku nr 4 - tereny administracji /były bank/ proponowana zmiana tereny 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z usługami. 

5. Teren na załączniku nr 5 - tereny produkcyjne - proponowana zmiana wprowadzenia na 

części terenów Energetyki Cieplnej / kontenerowej kotłowni gazowej/. 

6. Teren na załączniku nr 6 - tereny usługowe - proponowana zmiana wprowadzenia terenów 

Energetyki Cieplnej 

 / kontenerowej kotłowni gazowej/. 

7. Teren na załączniku nr 7 - tereny usług sportowych i parkingów  - proponowana zmiana 

wprowadzenia na części terenów Energetyki Cieplnej /kontenerowej kotłowni gazowej/. 

Radny Jacek Urbański zadał pytanie dotyczące terenu ulicy Powstańców Śląskich do 

skrzyżowania z ulicą Monte Casino. Czy wniosek składany jest ciągle przez tego samego 

właściciela? 

Architekt Jerzy Stępień poinformował, że teren ma nowego właściciela, który prosi  

o zmniejszenie intensywności funkcji, która pozostanie bez zmian. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 503) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel,  

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski,  

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" 

(druk nr 504) 
Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" (druk 

nr 504) kolejno przez: 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek,  

NIEOBECNI (2): 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

7. Sprawy bieżące Komisji 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Andrzej Gajewski poinformował, że 

zarówno do Rady Miejskiej jak i do Burmistrza wpłynęło pismo od Koła Gospodyń Wiejskich 

„Złoty Potok” z Łąki Prudnickiej dotyczące dalszego funkcjonowania obecnego budynku 

Wiejskiego Domu Kultury. Dodał, że już kiedyś przedstawicielki Koła Gospodyń Wiejskich 

podejmowały działania mające na celu uzyskanie możliwości kontynuowania działalności  

w dotychczasowym budynku. Teraz zarząd występuje z prośbą o możliwość wydzierżawienia 

budynku. Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że o ile jest w stanie wyobrazić sobie działalność 

Koła Gospodyń Wiejskich, która pozwoli na samodzielne utrzymanie się latem, o tyle 

zimową porą istnieje ryzyko, że będzie konieczność występowania do Gminy o wsparcie 

finansowe.  

Radny Rafał Bolibrzuch wyraził zaskoczenie w związku z wystosowanym pismem. 

Oznajmił, że temat przede wszystkim wcześniej powinien być przedyskutowany z sołtysem. 

Wyraził zdanie, że w tej chwili sytuacja jest patowa – nikt nie chce, aby obecny budynek 

WDK niszczał, jednak wiadomo też, że koszt utrzymania budynku jest duży i Koło Gospodyń 

Wiejskich nie będzie w stanie go ponieść. Radny dodał, że jest mu przykro: budowany jest 

piękny budynek w Łące Prudnickiej, jeszcze nie wiadomo jak rozwiązane zostanie jego 

funkcjonowanie, a już robi się niepotrzebne zamieszanie wokół sprawy. Mówi się, że  

w nowym budynku nie ma miejsca na bibliotekę. –Zapytał gdzie było kierownictwo WDK na 

etapie projektowania? Radny stwierdził, że przykre jest to, że kilka osób buntuje teraz całą 

wioskę. Dodał, że najbardziej boli to, że głową wsi jest sołtys, a w tym przypadku o niczym 

nie wiedział. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska zwróciła się z zapytaniem do Sołtysa 

Łąki Prudnickiej czy temat był mu wcześniej znany?  

Sołtys Łąki Prudnickiej Damian Spychalski oznajmił, że o sprawie dowiedział się od 

radnego Rafała Bolibrzucha. Poinformował, że Koło Gospodyń Wiejskich miało wcześniej 

zebranie, na które nie został zaproszony. Sołtys wyraził zdanie, że zarówno on jak i rada 

sołecka w pierwszej kolejności powinni być informowani o tego typu sytuacjach. Dodał, że 

ciężko jest mu zabierać głos w sprawie, gdyż najpierw powinna ona zostać załatwiona na 

terenie sołectwa w obecności sołtysa i rady sołeckiej. Nie może być tak, że sprawy tego typu 
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trafiają od razu do Burmistrza, podczas gdy osoby decyzyjne w sołectwie nie są o tym 

poinformowane.  

Glos zabrał Sołtys Moszczanki Mieczysław Partyczny, który poinformował, ze na etapie 

projektowania organizowane były spotkania, przeprowadzano rozmowy i mieszkańcy Łąki 

Prudnickiej określili swoje oczekiwania. Poprzedni Burmistrz zobowiązał poprzednika sołtysa 

do zwołania zebrania wiejskiego, na którym określono, że przedszkole będzie funkcjonować 

w obecnym miejscu do momentu oddania nowego budynku, decyzją było wybudowanie 

nowego budynku w takim kształcie, a teraz ktoś się budzi… Sołtys zapytał gdzie były te 

organizacje, gdzie było stowarzyszenie w momencie kiedy ustalano szczegóły inwestycji? 

Wyraził zdanie, że gminy nie stać na utrzymanie dwóch obiektów. 

Przewodnicząca Ludmiła Lisowska oznajmiła, że większość z obecnych radnych nie miało 

wpływu na decyzje, które zapadały w poprzedniej kadencji. Niewątpliwie z prowadzonych 

spotkań są sporządzone protokoły, które można przejrzeć i zobaczyć jak sprawa się 

kształtowała. Radna nawiązując do pisma zakomunikowała, że jest w stanie zrozumieć obawy 

przedstawicieli Koła Gospodyń Wiejskich, którzy w piśmie nawiązują do sceny obrotowej  

w starym budynku WDK czy też funkcjonującej tam wypożyczalni strojów.  

Sołtys Łąki Prudnickiej stwierdził, że nie było jeszcze żadnej przymiarki do tego jak obiekt 

ma funkcjonować, a mieszkańcy już się buntują…Zasugerował, aby poczekać na zakończenie 

inwestycji, a później w razie faktycznego braku miejsca podanie pod rozwagę pozostawienie 

funkcjonowanie pierwszego obiektu.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska wyraziła zdanie, że na terenach wsi są inne 

miejsca, gdzie można by przechować pewne rzeczy i dobytek materialny.  

Sołtys Damian Spychalski powiedział, że warto zaznaczyć, iż stary budynek nie idzie do 

rozbiórki i w razie potrzeby będzie można go uruchomić. Powtórzył, że czas pokaże jakie 

kroki będą konieczne do podjęcia.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska oznajmiła, że rozumie obawy osób 

działających przy obecnym WDK, gdyż teraz już jest czas, żeby ustalić kto i gdzie będzie 

mógł zajmować miejsce. Niewiedza powoduje zamieszanie i niepewność.  

Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak wyraziła zdanie, że nie wyobraża sobie przenoszenia 

starych sprzętów do nowego budynku. Stwierdziła, że obecny budynek WDK jest 

zawilgocony. Dobytek materialny można  gdzieś zabezpieczyć, ale nie przenosić do nowego 

budynku. Dodała, że mieszkańcy wsi Łąka Prudnika musza dogadać się między sobą. Nie jest 

to temat o którym decydować powinno się na komisjach czy sesji. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak powiedział, że projektując nowy obiekt Domu Kultury nikt 

nie pomyślał o tym jak w przyszłości będzie on zarządzany i rozliczany. Na dzień dzisiejszy 

w budynku mają mieścić się trzy podmioty: częściowo zarząd POK-u w postaci Domu 

Kultury, pojawia się tam OSP, które jest stowarzyszeniem, czyli podmiotem niezależnym, 

pojawia się przedszkole – jest to podmiot oświatowy. Przez pierwszy okres użytkowania 

trzeba zobaczyć jakie koszty będzie generować budynek i zrobić jakiś ich podział. Burmistrz 

dodał, że z tego co się orientuje jest duże zainteresowanie salą pod wynajmy, co oznacza, że 

obiekt chociaż częściowo mógłby na siebie zarobić. Dodał jednak, że nie widzi możliwości, 

aby gmina utrzymywała dwa obiekty.  

Głos zabrał Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. Oznajmił, że rozmawiał z dyrektorem 

Ośrodka Kultury, który poinformował, że pierwszym krokiem, jest dokładnie inwentaryzacji 

zasobu, który znajduje się w obecnym budynku WDK i sprawdzenie co tak naprawdę jest 

możliwe do przeniesienia. Wówczas będzie wiadomo ile miejsca zajmie POK. Wiceburmistrz 

wyraził zdanie, że może uda się wszystkie instytucje ulokować w nowym budynku. Dodał, że 

za jakieś dwa miesiące, przy odbiorze budynku sprawa będzie jasna i póki co nie ma potrzeby 

snucia domysłów na zapas.  
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Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak korzystając z okazji poinformowała, ze sołtysi otrzymali 

nowe wytyczne odnośnie odpisu sołeckiego, z których wynika, że nie można go przekazać na 

OSP ani na oświatę.  

Wywołało to dyskusje wśród radnych. 

Burmistrz oznajmił, że są to odgórne wytyczne, z których Gmina rozliczana jest co do 

złotówki.  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poinformował, że do Komisji ds. Wsi  

i Gospodarki Rolnej wpłynął wniosek sołtysa Łąki Prudnickiej w sprawie udostępnienia dla 

pojazdów obsługi rolnictwa dróg znajdujących się w obrębie w/w wsi: ul. Czereśniowa,  

ul. Działkowa, ul. Słowicza. 

Po dyskusji uznano, że wniosek należy przekierować do Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Ludmiła Lisowska 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


